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Resume

A travers mes etudes jessaie de decouvrir comment le temps fonctionne dans
un roman " Personne dans le voile ". Je me suis rendu compte que | element du
temps était d une grande importance dans le travail du roman. Le roman ne
peut exister sans | element du temps sous toutes ses formes Dans mes etudes,
j ai adopte une approche structurelle parce que j ai tout remarque
Representations temporelles Et comment les employer dans le roman.

Les mots cles

Le temps, le Roman, personne dans la voile, zahra dik, le order chronologique,
la duree.

The summary

Through this study, we are trying to discover how time works within the novel
"there is no one in the meal " by zahra dike. we have reached that the element
of time is of great importance in novelist work . the novel does not fit without
time in its various forms. in our study, we relied on the coustructive approach
because we have folloned all time structure and hou we can use it indide the
novel.

Key words:

Time, novel, there is no one in the meal , zahra dik, chronological order,
duration.



